
 
 
Zwolle, 28 mei 2014 
 
 
 
Artikel 45 – vragen: bescherming weidevogels 
 
 
Geacht college,  
 
Betrokken burgers wezen ons gister op berichtgeving van RTV Oost over maaiwerkzaamheden in het 
Zwolse waardoor broedende weidevogels zouden zijn vermorzeld. Ondanks het feit dat een buurtbewoner 
het betrokken loonbedrijf attendeerde op de aanwezige nesten, zijn de maaiwerkzaamheden afgerond door 
het betreffende loonbedrijf. 
 
De fractie van het CDA kan in beginsel moeilijk geloven dat dit de gang van zaken is geweest. De schijnbare  
onverschilligheid in handelen is schokkend. 
Het CDA weet dat het gemeentelijk groenbeleid juist ziet op een goed evenwicht tussen onderhoud van 
groen en respect voor broedsels. Zeker als het gaat om de weidevogels. Ook van boeren binnen de 
gemeentegrenzen wordt de nodige inzet gevraagd voor behoud van de weidevogels. En dan past het 
voorval niet in het beeld van beheer van de openbare ruimte dat het CDA graag voor staat. 
 
Wij hebben dan ook de volgende vragen: 
- Is de berichtgeving op RTV Oost over het voorval u bekend, dan wel bent u via andere weg geïnformeerd 

over het voorval? 
- Zijn de maaiwerkzaamheden in opdracht van de gemeente verricht? 
- Zo ja, is bij aanbesteding van de betreffende werkzaamheden expliciet inzet voor instandhouding van de 

weidevogels gewaarborgd? 
- Zo nee, wordt op andere wijze geborgd dat broedsels van met name weidevogels dienen te worden 

beschermd bij maaiwerkzaamheden? 
- Welke acties onderneemt de gemeente richting het betreffende loonbedrijf als het gaat om het voldongen 

feit dat nesten zijn weggemaaid? 
- Welke acties gaat de gemeente ondernemen om te voorkomen dat het voorval in de toekomst nog eens 

kan gebeuren? 
 
Mogen wij rekenen op een spoedige beantwoording en dito actie! 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA-fractie, 
 
 
 



Martijn van der Veen 
 

 
 


